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Van:

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 10:27

Aan:

Onderwerp: Re: planning milieustraatje Huijgenspark

Beste , 

 

Allereerst de beste wensen voor 2021.  

De locatie langs het Huijgenspark is goedgekeurd door het VOV (Vooroverleg over Verkeerszaken). Volgende week 

wordt de locatie besproken in de ACOR (Adviescommissie openbare ruimte). Als zij akkoord zijn kunnen we gaan 

graven om te controleren of de locatie daadwerkelijk vrij is van kabels en leidingen. Daarna starten we zo spoedig 

mogelijk de procedure om de locatie te kunnen vaststellen. 

 

Groeten, 

 

 

Hergebruiksplan/ORAC's 

 

Gemeente Den Haag 
Dienst Stadsbeheer/Opdrachtgeving 
Spui 70 
Postbus 12651 
2512 BT Den Haag 

 

 

 

Van:   

Datum: zondag 3 januari 2021 om 19:54 

Aan:  @denhaag.nl> 

Onderwerp: Re: planning milieustraatje Huijgenspark 

 

Dag , 

 

Is er al meer duidelijk m.b.t. de mogelijke plek langs het Huijgenspark? 

 

Groet,  

 

Op di 24 nov. 2020 om 16:19 schreef  @denhaag.nl>: 

Beste , 

 

Het lijkt inderdaad net een soap te worden.  

De argumentatie van de ACOR was voornamelijk dat ze het vanuit stedenbouwkundig oogpunt niet vinden passen 

op deze locatie. Het aanzicht van het plein wordt op deze manier aangetast. Bovendien staat het betonnen bankje 

dan te dicht op de containers. Daarnaast willen ze dat het afvalsorteerstraatje wordt geplaatst waar het gebruik 

plaats vindt dus dat betekent dichter bij de woningen op een centrale plek in de wijk.  

 



2

Groeten, 

 

 

Hergebruiksplan/ORAC's 

 

Gemeente Den Haag 

Dienst Stadsbeheer/Opdrachtgeving 

Spui 70 

Postbus 12651 

2512 BT Den Haag 

E: @denhaag.nl 

T:  

 

 

 

Van:   

Datum: dinsdag 24 november 2020 om 15:55 

Aan:  @denhaag.nl> 

Onderwerp: Re: planning milieustraatje Huijgenspark 

 

Dag , 

 

Dank voor je reactie. Dit afvalsorteerstraatje wordt een langdurige soap op deze manier. 

 

Even voor mijn beeld: welke argumenten heeft de ACOR aangedragen? 

 

De nieuwe plaats ligt centraler in de wijk, dus dat is op zich positief. Wel zullen weer nieuwe bewoners moeten 

gaan wennen aan het idee dat ze zes (?) ondergrondse containers voor hun huis krijgen. 

 

Groet,  
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Op di 24 nov. 2020 om 15:33 schreef  @denhaag.nl>: 

Beste  

 

Bedankt voor je bericht.  

Ons plan was inderdaad om in september te starten met de uitvoering. Helaas zijn er twee complicaties 

opgetreden waardoor we aan het kijken zijn naar een andere locatie.  

In de eerste plaats is de locatie afgekeurd door de Adviescommissie Openbare Ruimte. Zij vinden het niet 

wenselijk als het afvalsorteerstraatje op het plein wordt geplaatst. We hebben hun akkoord nodig om de 

besluitvorming te kunnen starten. In de tweede plaats is de grond op de locatie vervuild. Het saneren van deze 

grond brengt veel kosten met zich mee.  

 

We onderzoeken nu of het afvalsorteerstraatje langs het Huijgenspark geplaatst kan worden (zie bijlage). Ik hoop 

hier snel meer duidelijkheid over te hebben.  

 

Mocht je nog vragen hebben, dan hoor ik het graag.  

 

Groeten, 

 

 

Hergebruiksplan/ORAC's 

 

Gemeente Den Haag 

Dienst Stadsbeheer/Opdrachtgeving 

Spui 70 

Postbus 12651 

2512 BT Den Haag 
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Van:   

Datum: dinsdag 17 november 2020 om 20:01 

Aan:  @denhaag.nl> 

Onderwerp: Re: planning milieustraatje Huijgenspark 

 

Dag , 

 

Net voor de zomer sprak je de hoop uit dat de besluitvormingsprocedure in september zou starten. Wat is 

inmiddels de stand van zaken? 

 

Groet,  

 

Op ma 13 jul. 2020 om 14:48 schreef  @denhaag.nl>: 

Beste , 

 

Bedankt voor je reactie.  

De besluitvormingsprocedure van afvalsorsteerstraatjes Centrum is nog niet gestart. Nog niet alle locaties van de 

afvalsorteertraatjes in centrum waren rond en voor sommige moest extra onderzoek worden uitgevoerd. Door 

dit extra onderzoek redden we het niet om voor het zomerreces de besluitvormingsprocedure te starten. Begin 

september hopen we de besluitvormingsprocedure te kunnen starten.  

 

Groeten, 

 

 

 Hergebruiksplan/ORAC's 

 

Gemeente Den Haag 

Dienst Stadsbeheer/Opdrachtgeving 

Spui 70 

Postbus 12651 

2512 BT Den Haag 
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Van:  > 

Datum: donderdag 9 juli 2020 om 20:19 

Aan:  @denhaag.nl> 

Onderwerp: Re: planning milieustraatje Huijgenspark 

 

Dag , 

 

Kun je me toelichten wat de stand van zaken is? Is de besluitvormingsprocedure inderdaad afgelopen kwartaal 

gestart? 

 

Groet,  

 

 

Op vr 15 nov. 2019 om 14:48 schreef  

Dag , 

 

Dank voor je reactie. 

 

Ik ben wel nogal verbaasd over het totale gebrek aan voortgang en de 

weinig pro-actieve communicatie hierover. Op 17 januari zijn bewoners 

op uitnodiging van  en  op het 

stadhuis geweest om hierover te praten. Tijdens het 

Leefbaarheidsoverleg van september waar je op verzoek van Buurtstation 

aanwezig was, was nog sprake van inspraak/besluitvorming eind 2019 en 

realisatie in Q1 2010. Nu gaat het pas om besluitvorming in Q2 2020. 

 

De verplaatsing van het milieustraatje hangt voor bewoners samen met 

de Loper Oude Centrum; die was in januari af. Maar voor het ORAC's 

team wordt het kennelijk gezien als een los project waar naar believen 

mee geschoven kan worden in de planning en wat zonder communicatie 

zomaar weer een half jaar naar achter kan worden geschoven. Zonde. 

 

Groet,  

 

Op vr 15 nov. 2019 om 12:56 schreef  

@denhaag.nl>: 

> 

> Best , 

> 

> Bedankt voor uw bericht. 

> Helaas heb ik nog geen nieuwe updates over het afvalsorteerstraatjes bij het Huijgenspark. Momenteel zijn 






